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در نشست با فرماندار، شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر بندرلنگه ؛

استاندار هرمزگان دستور تسریع در واگذاری اراضی 
۶۰ هکتاری بندرلنگه برای ساخت مسکن را صادر کرد 

به گزارش اقتصاد کیش ، مهدی دوســتی در نشست 
با فرماندار، شــهردار و اعضای شورای اسلامی شهر 
بندرلنگه اظهار داشت: ورود وسائل نقلیه سنگین به 
معابر شهری بندرلنگه یکی از معضلاتی است که این 

موضــوع باید هر چه زودتر تعیین تکلیف و پیگیری 
لازم برای تکمیل کمربندی این شهر انجام شود.

وی ادامــه داد: با توجه به اســتقرار صنوف آلاینده 
در ســطح شهر بندرلنگه و ضرورت جابه جایی این 

مشــاغل و همچنین جانمایی محــل احداث ناحیه 
صنعتــی، اعتبار لازم برای تأمین زیرســاخت های 
این ناحیه، از جمله ایســتگاه پمپاژ آب و پست برق 

تخصیص پیدا می کند.
دوستی تصریح کرد: به منظور بهبود فرآیند خدمات 
شهری، تســهیلات کم بهره برای تأمین و خریداری 
ماشین آلات نیز به شــهرداری بندرلنگه تخصیص 

می یابد.
اســتاندار هرمزگان در این نشســت دستورات لازم 
را بــرای تأمین قیر رایگان جهت تکمیل پروژه های 
شهری و جذب نیروی متخصص در چند رشته شغلی 

مورد نیاز شهرداری بندرلنگه را نیز صادر کرد.
فرماندار و اعضای شــورای اسلامی بندرلنگه نیز در 
این نشســت از استاندار هرمزگان به منظور بازدید از 
مناطق مســتعد توسعه و ظرفیت های شهری به ویژه 
در بخش گردشــگری دعوت کردند که بر اســاس 
برنامه زمان بندی اولیه، اســتاندار هرمزگان تیرماه به 

شهرستان بندرلنگه سفر خواهد کرد

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: دولت خود را موظف می داند، زمینه دسترسی همه مردم به ویژه قشر جوان به مسکن را 
فراهم کند که در همین راستا فرمانداری بندرلنگه باید هر چه سریع تر پیگیری لازم برای ارائه طرح به منظور واگذاری اراضی ۶۰هکتاری

 بندرلنگه برای ساخت مسکن را انجام دهد.

افزایش تیم های بازرسی برای نظارت
 بر چرخه توزیع کالاهای اساسی در قشم 

اقتصاد کیش-     مدیر بازرگانی منطقه آزاد قشم گفت: همزمان با اعلام قیمت های 
جدید اقلام مصرفی خانواده ها نظارت بر قیمت ها و چرخه توزیع کالاهای اساسی در 

جزیره افزایش پیدا کرده است.
هرمز امیری با بیان این مطلب، اظهار کرد: در حال حاضر در تامین هیچیک از کالاهای 
مورد نیاز ساکنان جزیره کمبودی نداریم و علاوه بر نظارت بر قیمت ها نظارت دقیقی 

بر شبکه توزیع نیز اعمال می شود.
وی ادامه داد: تیم های بازرسی نظارت بر کالاهای اساسی همچون شکر، روغن، مرغ، 
تخم مرغ، نان و دیگر اقلام را به گونه ای اعمال خواهند کرد تا هیچ مشکلی در سطح 
جزیره پیش نیاید. مدیر بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد قشم، بازدیدهای مستمر 
کارشناســان این مجموعه به منظور حفظ حقوق شهروندی و پیشگیری از تخلفات 
صنفی در قالب تیم های بازرسی با همکاری نمایندگان فرمانداری، جهاد کشاورزی، 
بسیج اصناف، شبکه بهداشت و درمان، پلیس اماکن، اداره تعزیرات حکومتی و اداره 
دامپزشکی شهرستان قشم انجام می شود. امیری ادامه داد: با برنامه ریزی صورت گرفته 
در روزهای آینده بیش از ۲۵ تن روغن و مرغ یخ زده با قیمت مصوب توزیع خواهد 
شد و همچنین برای تامین سایر اقلام و کالاهای اساسی نیز پیش بینی های لازم صورت 

گرفته است تا کمبودی در جزیره احساس نشود.
وی تاکید کرد: واحدهای صنفی قشم، تحت بازرسی و رصد روزانه قرار داشته و در 
صورت هرگونه تخلف اعم از کم فروشی، گران فروشی، تقلب، احتکار و اخفاء کالا، 
عدم درج قیمت و نصب نرخنامه، فروش اجناس غیربهداشتی، ممنوعه و فروش کالا 

به صورت غیرمجاز با آنها برخورد خواهد شد.

مدیر بازرگانی و اصناف منطقه آزاد قشم عنوان کرد؛

۴۹ درصد از جمعیت هدف هرمزگان
 دُز سوم واکسن کرونا را دریافت کردند

اقتصاد کیش- ســخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: از ابتدای شروع 
واکسیناســیون کرونا تاکنون ۴۹ درصد از جمعیت هدف اســتان واکسن دُز سوم را 

دریافت کردند. 
فاطمه نوروزیان اظهار داشت: جمعیت هدف هرمزگان برای تزریق واکسن مرحله سوم 
برابر با یک میلیون و ۳۳۸ هزار و ۵۸۰ نفر افراد بالای ۱۲ سال هستند و میزان واکسن 

تزریق شده در این مرحله ۶۴۸ هزار و ۷۲۵ دُز است.
وی ادامه داد: مجموع جمعیت هدف هرمزگان برای تزریق واکســن کرونا که شامل 
افراد بالای پنج سال می باشد، رقمی برابر با یک میلیون و ۸۵۲ هزار و ۷۷۸ نفر است که 
از این شمار ۸۱ درصد تزریق مرحله اول و ۷۱ درصد هر دو مرحله تزریق این واکسن 

را دریافت کردند.
نوروزیان در خصوص آخرین وضعیت واکسیناسیون کودکان ۵ تا ۱۲ سال در هرمزگان 
گفت: ۳۷ درصد از کودکان این رده سنی در هرمزگان واکسینه شدند و میزان واکسن 

تزریق شده برابر ۵۲ هزار و ۷۸۶ دز است.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در خصوص وضعیت استان در سطح کشور 
از نظر تزریق واکسن کرونا، گفت: خوشبختانه هرمزگان جزو استان های پیشتاز در 
انجام واکسیناسیون کرونا است و از همین رو نیز در ماه های اخیر شاهد کاهش فوتی 

های ناشی از این ویروس در استان هستیم.
وی بیان داشــت: پارســال یک هزار و ۵۴۸ نفر در هرمزگان بر اثر ابتلا به این ویروس 
جان خود را از دست دادند که بیشترین آمار مربوط به مردادماه پارسال برابر با ۴۶۸ نفر 
و کمترین نیز مربوط به دیماه با ثبت ۶ مورد فوتی است. با نگاهی به آمارها به خوبی 
متوجه کاهش مرگ و میر و شدت شیوع ویروس کرونا با انجام واکسیناسیون هستیم و 
از همین رو نیز همواره بر تکمیل این مساله از سوی کارشناسان بهداشتی تاکید می شود.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در خصوص فوتی های کرونا در سال جدید 
نیز گفت: از ابتدای امسال نیز تاکنون ۲۱ نفر شامل ۱۷ نفر در فروردین ماه و ۴ نفر در 

اردیبهشت ماه بر اثر ابتلا به این ویروس مرگبار جان خود را از دست دادند.
وی خاطرنشــان کرد: در اردیبهشــت ماه امسال تاکنون ۱۹ روز بدون فوتی کرونا در 
هرمــزگان ثبت شــده و آمار مرگ و میر در همان عــدد ۲ هزار و ۶۱۶ نفر باقی مانده 
است. با بستری شدن ۲۰ بیمار جدید مشکوک به کرونا در حال حاضر ۴۹ بیمار در 
بیمارستانهای هرمزگان با تشخیص احتمالی کرونا بستری هستند که تست پی سی آر 

یک نفر از آنها مثبت شده است.
وی با عنوان اینکه در حال حاضر از مجموع ۱۲ بیمار بخش مراقبت های ویژه ) آی سی 
یو( تنها سه نفر تست پی سی آر مثبت دارند، گفت : تست پی سی آر سه بیمار بدحال 

بستری در آی سی یو در دو مورد مثبت است.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

سه اسکله گردشگری در بنادر 
شهرستان لنگه ساخته می شود

اقتصاد کیش-  مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان از تصویب بودجه ساخت سه 
فروند اسکله گردشگری در بنادر لنگه، کنگ و مقام خبرداد.

به گزارش  اقتصاد کیش قاسم عسکری نسب  روز گذشته در تشریح آخرین وضعیت 
ساخت اسکله ها و سایت های دریایی و گردشگری در بنادر لنگه اظهارداشت: براساس 
مصوبات ســفر هیات عامل سازمان بنادرو دریانوردی در سال ۹۹ به استان هرمزگان 
بودجه ساخت هشت فروند اسکله گردشگری از جمله ساخت سه فروند اسکله در 

بنادر لنگه، کنگ و مقام به تصویب رسید.
وی ادامه داد: درحال حاضر طی جلسات و مذاکراتی با شهرداری های بندرلنگه و کنگ 
محل نصب این اسکله ها در حوضچه های بندرکنگ، بندرگشه بندرلنگه و حوضچه 
بندرمقام مشخص شده و هم اکنون اسکله های یادشده درحال تخصیص بودجه برای 

ساخت توسط بخش خصوصی می باشند.
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان در راستای ایجاد و توسعه دسترسی مستقل 
پسکرانه ای به منظور کاهش ترافیک کامیون ها به بندرلنگه گفت: با خرید محوطه و 
ساختمان نیروی انتظامی و احیای اراضی بندری پسکرانه های این بندر توسعه و با توجه 
به تکمیل شدن ظرفیت پسکرانه ها به علت فعالیت های اقتصادی جدید، مکان یابی 
بندرگاه جدید توسط اداره بنادر و دریانوردی، اداره منابع طبیعی انجام و توسط مشاور 

سازمان بنادر درحال مطالعه و امکان سنجی می باشد.
عسکری نســب در خصوص جاده دسترسی اختصاصی به اداره بنادر و دریانوردی 
بندرلنگه تصریح کرد: با تخصیص بودجه توسط سازمان بنادر و دریانوردی مطالعات 
امکان سنجی و مطالعات زیست محیطی مسیر دسترسی به بندر از فرودگاه تا بندرگاه 

توسط مشاور طی سال های  ۹۹ و ۱۴۰۰ انجام شد.
وی در این باره بیان کرد: برای اجرای فاز دوم این طرح مکاتبات لازم با اداره کل محیط 
زیست استان برای دریافت مجوز زیست محیطی انجام و اداره کل محیط زیست نیز 
مکاتبات خود را با ســازمان محیط زیست کشور انجام داد اما مورد موافقت معاونت 

حقوقی ریاست جمهوری در دولت فعلی قرار نگرفت.
مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان اضافه کرد: در سفر امسال مدیرعامل سازمان 
بنادر و دریانوردی در نوروز ۱۴۰۱ به درخواست فرماندار شهرستان بندرلنگه با توجه 
به مطالعه بندر جدید و عدم بودجه ریزی در بندر فعلی این موضوع از دستور کار خارج 

و بودجه مربوطه به مطالعات بندر جدید متمرکز شد.
عسکری نسب در خصوص ارائه تسهیلات نوسازی ناوگان نیز گفت: در این راستا 
سازمان بنادر آمادگی خود را برای پرداخت وام در قالب وجوه اداره شده سازمان بنادر 
به متقاضیان ساخت شناوران جدید اعلام، نشست های توجیهی در بندرلنگه نیز برگزار 
و پرونده متقاضیان برای دریافت تسهیلات به سازمان بنادر برای سیر مراحل اداری و 

قانونی ارسال شده است.
وی در خصوص راه اندازی امکانات ورزشی در قالب مسئولیت های اجتماعی و  منتفع 
شدن مردم شهر از این امکانات ورزشی نیز بیان کرد: با تخصیص اعتبارات لازم توسط 
سازمان بنادر و دریانوردی، سایت ورزشی اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه با ساخت 
زمین های فوتبال ســاحلی و والیبال ساحلی و همچنین باشگاه بدنسازی و آمادگی 
جسمانی این اداره درحال تجهیز برای بهره برداری است و امکان استفاده برای عموم 

مردم در آینده بسیار نزدیک فراهم خواهدشد.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان:

افزایش ۳۵ درصدی جابه جایی 
کالای اساسی در بندر شهید رجایی

اقتصاد کیش-   معاون اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان میزان جابه جایی کالای 
اساســی از طریق حمل ریلی در ســال گذشته را حدود ۴ هزار و ۳۷۵ تن با ۳۵ درصد 

افزایش اعلام کرد.
منصور خرمشکوه در تشریح عملکرد ریلی بندر شهید رجایی در سال های ۱۴۰۰ و 
۱۳۹۹، میزان جابه جایی کالا از طریق این خطوط در ســال ۹۹ را پنج میلیون و ۵۲۵ 
هزارتن اعلام کرد و اظهار کرد: این در حالی است که در سال گذشته این رقم به هفت 

میلیون تن کالا با ۲۵ درصد افزایش به ثبت رسید.
وی ادامه داد: در سال گذشته از هفت میلیون تن کالا، حدود پنج میلیون و۸۰۰ هزار تن 
مربوط به صادرات و حدود یک میلیون و ۲۰۰ هزار تن نیز کالا از طریق حمل ریلی 

وارد این بندر شده است.
جابه جایی ۴ هزار و ۳۷۵ تن کالای اساسی در سال ۱۴۰۰

معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، میزان جابه جایی 
کالای اساســی از طریق حمل ریلی در ســال گذشته را نیز حدود ۴ هزار و ۳۷۵ تن با 
۳۵ درصد افزایش اعلام کرد و بیان داشــت: عمده ترین این کالاها شامل ذرت، انواع 
روغن های خوراکی، جو، گندم و برنج بوده اســت. خرمشــکوه در بخش دیگری از 
صحبت های خود در راستای ضرورت بهره گیری هر چه بیشتر از حمل و نقل ریلی 
به توسعه زیرساخت های بندرشهید رجایی در این بخش اشاره کرد و بیان داشت: با 
اجرای ۲ خط ریلی جدید در سال جاری در محوطه ۲۰۰ هکتاری سرعت عملکرد و 

رشد عملیاتی حمل و نقل ریلی بندرشهید رجایی افزایش خواهد یافت.
وی در این رابطه عنوان کرد: در سال ۹۹ از کل عملیات بندر شهید رجایی که نزدیک 
۶۷ میلیون تن بوده، نزدیک به هشت درصد از این عملیات به وسیله حمل و نقل ریلی 

انجام گرفت و در سال ۱۴۰۰ نیز این سهم به ۹,۶ درصد افزایش یافت.
ساماندهی خطوط اراضی ۱۷ هکتاری در محوطه مانوری

معاون امور بندری و اقتصادی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان با اشاره به ضرورت 
توســعه بهره برداری از حمل و نقل ریلی اضافه کرد: ســاماندهی خطوط اراضی ۱۷ 
هکتاری در محوطه مانوری بندر شــهید رجایی با هدف دســتیابی و اتصال مستقیم 

شرکت های بیشتری به خطوط ریلی، این طرح امسال عملیاتی خواهد شد.
خرمشکوه در خصوص توسعه اسکله های ریلی نیز با بیان اینکه؛ براساس طرح جامع 
بنادر و دریانوردی کشور، خطوط ریلی نیز باید در کنار اسکله ها توسعه یابد، یادآور 
شد: با راه اندازی خطوط ریلی ترمینال یک کانتینری، این بخش به تخلیه و بارگیری مواد 

نفتی و روغنی اختصاص می یابد. 
وی در پایان ابراز امیدواری کرد با توسعه زیرساخت های حوزه ریلی بندر شهید رجایی 

در سال جاری، سهم ریلی این بندر به ۱۵ تا ۲۰ درصد افزایش یابد.

معاون مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان اعلام کرد؛

نمایش آل عبایی از بستک برگزیده 
جشنواره ملی پانتومیم ایران شد

اقتصاد کیش-   رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی بستک گفت: نمایش اکسیژن 
پوک به کارگردانی و نویسندگی سید میلاد آل عبایی از بستکِ به عنوان نمایش برگزیده 

جشنواره ملی پانتومیم ایران انتخاب شد.
محمد محمدی زاده بیان داشت: نمایش اکسیژن پوک به کارگردانی و نویسندگی سید 
میلاد آل عبایی از بستکِ هرمزگان به عنوان نمایش برگزیده جشنواره ملی پانتومیم 
ایران از نگاه منتقدین و داوران انتخاب شد و تندیس جشنواره و دیپلم افتخار از هر دو 
بخش به هرمزگان رسید. محمدی زاده ضمن تبریک به اعضای این گروه گفت: در این 
جشنواره که از ۲۰ تا ۲۲ اردیبهشت ۱۴۰۱ در شهر زنجان برگزار شد ۱۲ گروه برگزیده 
از سراسر کشور به رقابت پرداختند که گروه نمایش اکسیژن پوک نمایندهِ هرمزگان در 
این جشنواره هنرمندانه درخشیدند.  وی بیان کرد: در این نمایش هنرمندان معاد شاهری، 
رها علی نیافرد، کوثر رشید ایفای نقش کرده و آهنگسازی این نمایش را هنرمند بستکی 
آقای ایوب بزم برعهده داشت. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان بستک 
این افتخار را به جامعه هنری هرمزگان بخصوص هنرمندان هنرهای نمایشی شهرستان 
بستک تبریک گفته و اعلام کرده بزودی تجلیلی  شایسته از این گروه خواهیم داشت.

 استاندار هرمزگان :

هنرستان تخصصی شیلات در هرمزگان راه اندازی می شود
اقتصاد کیش-  اســتاندار هرمزگان از احداث یک 
هنرســتان تخصصی شیلات از محل مصوبات سفر 

رییس جمهور به این استان خبر داد.
مهدی دوستی در نشست بررسی راه اندازی طرح های 
شــیلاتی اســتان هرمزگان اظهار داشت : هنرستان 
تخصصــی شــیلات همانند دیگر هنرســتان های 
تخصصی که در اســتان هدف گذاری شده ایجاد و 
تجهیزات و ابزار این هنرستان توسط اداره کل شیلات 
و رشــته های آموزشی و معلمان آن توسط اداره کل 

آموزش و پرورش استان باید تامین شوند.
وی ایجاد زیستگاه مصنوعی و مراکز تکثیر و بازسازی 
ذخایر آبزیان را در راستای توسعه مشاغل صیادی در 
هرمزگان بســیار مهم دانست و ادامه داد: یک راهبرد 
کوتاه مدت برای راه اندازی ســریع این هنرســتان با 
اســتفاده از ظرفیت های موجود در نظر گرفته شود و 
در راهبرد بلندمدت نیز با همکاری آموزش و پرورش 
و شیلات، جانمایی، طراحی معماری مناسب و ایجاد 
امکاناتی همچون مزارع پشتیبان برای این هنرستان 

ترسیم شود.
اســتاندار هرمزگان افزود: هدف ما از راه اندازی یک 
هنرستان شیلاتی تربیت نیروی متخصص در زمینه 

شــیلات و همچنین ایجاد زنجیره و خوشــه های 
صنایع شــیلاتی و فرآوری محصولات در این زمینه 
به صورت واقعی در این اســتان است و در این راستا 

بودجه این هنرستان را تامین خواهیم کرد.
دوســتی عنوان کرد: اعتبارات اجرای این طرح ها از 
محل مصوبات سفر رئیس جمهور به استان هرمزگان، 
تامین خواهد شد که باید با برنامه ریزی و به صورت 

مرحله به مرحله اجرایی شوند.
 در ادامه این نشســت ایجاد زیســتگاه مصنوعی و 
مراکز تکثیر و بازسازی ذخایر آبزیاندر شهرستان های 
بندرعباس، بندرلنگه، جاســک و قشم و برنامه های 
بهره برداری از پروژه هــای پرورش میگو و ماهی و 
برق رسانی به مزارع پرورش میگو در استان هرمزگان 

بررسی و پیگیری شد.


